
Grundejerforeningen Lungshave 

Referat fra bestyrelsesmøde den 28.04.2024 afholdt i Kompagnihuset.  

 

Dagsorden: 

 

1. Velkommen til nyt bestyrelsesmedlem og præsentation af øvrige 

medlemmer. 

 Formanden bød velkommen til Merete Ravn, Lungskilde 17, som præsenterede sig. 

Øvrige præsenterede sig for Merete. 

2. Godkendelse af referat fra 25.01.2024. 

Godkendt og underskrevet. 

3. Konstituering af bestyrelsen. 

Formand og medlem af fællesudvalget, kontaktperson til kommunen Flemming 

Jørgensen. 

Næstformand og medlem af digelauget Kent Filt. 

Kasserer René Tüxen-Hansen 

Vej- og arealmand Jes Pærregaard 

Medlemskartotek mm Jesper Petersen 

Sekretær Georg Bentzen 

Ad hoc-opgaver Merete Ravn 

4. Evaluering af generalforsamlingen. 

Afviklet perfekt i fine omgivelser. 

5. Status 

Bestyrelsen vil overveje etablering af politiets fartkontrol på vejene, men starter med 

opsætning af flere 20km skilte. Jes tager action. 

René fremførte igen forslag til at kommunen etablerer belagt gangsti langs 

Lungskyst ud mod stranden, for at undgå uheldige episoder med fodgængere, der 

”vader” på vejen og chikanerer lovlig bilkørsel på vores egen vej. Ikke mindst ud for 

Cafe Kyst 

Formanden holder fællesudvalget op på opgaven. 

Formanden kontakter cafeejer Sulle om varelevering mm til hans cafe, for at undgå 

op til 15 minutters stop i udkørselsmuligheden på grund af lastbilernes parkering 

midt på vejen. 



6. Mødekalender. 

15.6 Kl.10:00 Generalforsamling i digelauget på Smålandshavet. 

17.6.Ordinært bestyrelsesmøde med fortæring kl 18:00 på Fiskerimuseet. 

Næste års generalforsamling planlægges afviklet i Kompagnihuset. 

Således passeret 

Georg Bentzen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


